
SHP- kwartaalnieuws  1e kwartaal 2025. 
 
Het algemeen bestuur is bij elkaar geweest op 12 februari en 27 maart. Het platform op 25 
februari. 
Het DPO-overleg vond plaats op 27 februari. 
 
20 januari is de werkgroep Energie en Duurzaamheid naar een bijeenkomst geweest waar 
een nieuwe start is gemaakt om te komen tot een Duurzaamheidsakkoord 2.0 tussen de 
DPO-partijen. 
Onze achterban bijeenkomst van 7 april zal in het teken hiervan staan.  
 
30 januari vond het 6e evenement van “Van ik naar Wij” plaats. 
Diny, Lamber en Jeanette zijn daar naar toe geweest. Dit keer waren we te gast bij moskee 
Orhan Gazi. 
Het thema van deze avond was “de eerste die ik tegenkom in ontmoeting met de ander ben 
ikzelf” 
De vraag was, wat zijn mijn drijfveren om mij vrijwillig in te zetten, hoe kan ik in contact 
komen met anderen en een dialoog aangaan. 
Met deze opdracht zijn de deelnemers in groepjes bij elkaar gaan zitten om over deze 
onderwerpen van gedachten te wisselen. 
Als afsluiting kregen de deelnemers een rondleiding in de moskee. 
 
In het AB overleg van 12 februari is de voorbereiding van het platform overleg van 25 
februari en het DPO-overleg van 27 februari besproken. 
 
In februari is er een bijeenkomst in het Bestuurscentrum van ’s-Hertogenbosch  geweest 
aangaande het project Jongerenparticipatie. 
Een aantal leden van het SHP, vertegenwoordigers van gemeente, woningcorporaties en 
Talentenatalier KWI waren, met alle uitgenodigde studenten, aanwezig. 
In deze goed bezochte bijeenkomst gaven een groep studenten van Het Talentenatelier van 
het KWIC een presentatie. Zij hebben de basis gelegd voor het project van een volgende 
groep studenten voor de uitwerking van een plan om een bredere groep woningzoekende en 
hurende jongeren actief te laten deelnemen aan het werken naar betrokkenheid bij beleid en 
uitvoering in het kader van Bouwen en Wonen.     
  
In het Platformoverleg van 25 februari heeft een medewerker van de gemeente ’s-
Hertogenbosch een presentatie gegeven over de voortgang van de woningproductie. 
Hier kwam aan de orde: 
Actualiteit op de woningmarkt; 
Algemeen beeld woningproductie 
Differentiatie in de plannen t/m 2030: 
Een vooruitblik over 2024-2027. 
 
Het DPO van 27 februari was een inspiratie sessie. 
Ter plekke werden de deelnemers meegenomen in een gesprek over de opgave en 
middelen welke de corporaties in de toekomst hebben. 
Er was een uitgebreide (bekende) presentatie over aan welke knoppen de corporaties 
kunnen draaien om het binnengekomen geld zo goed mogelijk te verdelen en wat zijn dan 
steeds de consequenties. Alle aanwezigen konden daarna elektronische keuzes maken om 
tot, de voor hun organisatie, beste verdeling te komen. 
 
24 maart 2025 vond de hearing over de Woonzorgvisie van ’s-Hertogenbosch plaats. Enkele 
van onze bestuursleden waren hier bij aanwezig. Namens het Sociaal Huurdersplatform 
(SHP) en de woningbouwcorporaties BrabantWonen, Zayaz, JOOST en Mooiland hebben 
Diny Peters (SHP) en Yvonne van Mierlo (BrabantWonen) hun visie ingebracht. Wij werken 



samen met de gemeente aan het woonbeleid, met als doel: betaalbaar, duurzaam en prettig 
wonen in veilige en vitale buurten. 
Meer informatie is op onze website te lezen. 
 
26 maart was er, in het kader van “Samen Gezond”, een presentatie in het Bestuurscentrum 
van Erik Scherder. Enkele leden van het bestuur waren hierbij aanwezig.  
 
In het AB overleg van 27 maart is de voorbereiding van het platform overleg van 22 april, 
stand van zaken betreffende huurverhoging 2025 en de achterbanbijeenkomst van 7 april  
besproken en vond een terugkoppeling plaats over de DPO sessie van 27 februari. 
 
 
Promotiefilmpje SHP staat op deze site onder “wie zijn wij”. 
 
Het SHP heeft ook een facebook account. Je kunt je aanmelden via 
https://www.facebook.com/groups/580129242922578 
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